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ADJUNGERANDE 

  

FRÅNVARANDE 
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

 Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

 Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 

3. VAL AV JUSTERARE 

 Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Matilda Svalander 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

 Föredragningslistan godkändes. 

5. TEAMS GENOMGÅNG 

Niclas visar Teams och dess funktioner. Vi vill använda distriktet 

- Alla gemensamma dokument ska ligga under Allmänt – dokumentbibliotek. Använder 

man mobilen för att kolla Teams behöver man antingen scrolla högst upp i ”inlägg” för 

att hitta en länk eller använda sig av Sharepoint-appen för att komma åt dokumenten. 

- Diskussioner ska ligga under Allmänt – Inlägg. Skapa en tråd per diskussionsämne. Alla 

styrelsemedlemmar har ett ansvar att kolla i Teams efter nya diskussioner. Vi använder 

fortfarande Messenger för att påminna om nya trådar. 

6. VOTEIT GENOMGÅNG 

Linda visar hur systemet ser ut. Vi uppmärksammar en del saker vi behöver tänka igenom 

hur vi ska göra rent tekniskt för att få röstningarna att gå rätt till. Vi beslutar att testköra 

systemet under nästa styrelsemöte. 

7. FOKUSOMRÅDEN 2024 

A. Vad ska vi fokusera på under året? 

Digitaliseringen av ekonomistämman. Hur och när är vi redo att använda detta på ett säkert 

sätt så att omröstningarna ser ut. 
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Laholms scoutkår. Hur kan vi hjälpas åt att få i gång scoutverksamhet i Laholm igen? Vi 

kontaktar Scouterna för att få hjälp i frågan.  

 

Vi informerar kårerna om att det är möjligt att överlåta sin rösträtt på Demokratijamboreen 

till en valfri person som är medlem i Scouterna. 

B. Förnya Hallandsyxan 

På ordförandeträffen diskuterades Hallandsyxans framtid, behöver formatet uppdateras? 

Åsikter som lyftes var: 

Vem/hur ska Hallandsyxan arrangeras? 

Hur ska uppgifterna se ut? 

Vad är det som ska bedömas på kontrollerna? 

Vi ser att vi behöver jobba vidare i frågan, Niclas ser till att det sätts ihop en planeringsgrupp 

som ska ta fram ett förslag innan höstens distriktsstämma. 

Vi behöver se över familjescouternas medverkan redan innan vårens Hallandsyxa. Under 

årets Hallandsyxa får de delta som spårare. 

C. Demokratijamboree på distriktsnivå? 

På ordförandeträffen diskuterades ett förslag där man träffas på lördagen och öppnar 

påverkanstorget. Under lördagen sker även diverse utbildningar och workshops. Stämman 

avslutas med omröstningar under söndagen. Vi arbetar vidare med frågan under året med 

målsättning om att lägga fram en proposition inför höstens stämma. 

8. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Regional samverkan – Nytt möte 7 februari i Göteborg/Digitalt 

Niclas och Daniel representerar distriktet. 

B. Ekonomisk distriktsstämma – Föreläsning/Workshop efter stämman? 

Vi planerar för stämma på förmiddagen och en workshop om hållbarhet utifrån Agenda 

2030-målen, med fokus på social och organisatorisk hållbarhet, på eftermiddagen. 

Kostnaden för detta är 15 000 kr + reseersättning och moms. Niclas, Linda och Patrik tar 

fram handlingarna inför stämman. Patrik har lämnat alla handlingar till revisorerna. 

C. Hallandsyxan 2024 

Vi behöver ha en inbjudan, karta med utsatta stationer, polistillstånd, meddela kommunen 

samt dela ut stationerna mellan kårerna. Niclas, Patrik, Linda skapar en runda, vi bjuder även 

in Oliver till uppgiften. 

D. Regionsläger 2024 

Det kom ut ett nytt lägerbrev i torsdags, de flesta kårerna i distriktet har tänkt sig att åka. 

Anmälan öppnar imorgon.  

Vi ska skriva ihop en proposition om gemensam transport till lägret, detta är dels positivt för 

kårerna, dels ett önskemål från lägret. Niclas begär in offerter från några olika bussbolag. Vi 

bjuder in lägerledningen för information på ekonomistämman. 

E. Distriktsläger 2025 
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a. Lägesrapport 

 Linda redogör för nuläget i planeringen. LÄKO tittar närmare på möjligheten att vara vid 

 Plönningeskolan första veckan efter midsommar 2025. Matilda skapar en flik på 

 hemsidan för distriktslägret som Linda sedan uppdaterar löpande. Styrelsen skickar med till 

 LÄKO att utgifter och bensinkostnader lämnas in för att få ekonomisk ersättning från 

 distriktet. 

F. Kebnekajse 

Niclas skickar ut en enkät om intresse och planeringsgrupp till distriktet. Det önskas även 

hjälp att få kontakt med vuxna med erfarenhet av planering av liknande arrangemang. Vi 

skickar med dem att ta kontakt med en lokal scoutkår. 

9. INKOMMEN POST OCH E-POST 

A. Mail om projektstöd för unga 

Vi lyfter detta på nästa möte 

B.  Inbjudan om avstämning 26/2 angående Velj24 

10. RAPPORTER 

A. Regional samverkan rapport från mötet i november 

Under mötet diskuterades främst det avtal som Leda Väst vill skriva med regionens distrikt 

för att distrikten ska ta på sig att vara ekonomisk garant för arrangemanget. Västbodals 

distrikt har tagit på sig att sköta det administrativa. Mötets åsikt var att distrikten inte ska 

skriva på avtalet eftersom ansvaret för utbildningar ligger under Scouternas Folkhögskola. 

 

11. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A. Hemsidan 

Uppdateras med en flik om distriktslägret 2025 

Uppdatera vilka kårer som finns i Halland med länkar till respektive scoutkårer inklusive 

hubben. 

B. Facebook/Instagram 

Uppdatera vilka som har behörighet att lägga ut inlägg. 

C. Utbildningar 

Vi diskuterar om vi behöver en ny representant till Regionala Utbildningsgruppen, vi lägger 

upp på hemsidan och Facebook och frågar om någon är intresserad. 

D. Kår-hub 

Styrelsen för hubben jobbar på och det är flera hubbar på gång. 

E. HUR!? 

Vi har fått från kårerna att det finns ett behov av en roververksamhet i distriktet, vi stöttar 

ungdomarna i att starta i gång detta. 
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12. ATT GÖRALISTAN EKONOMI 

A. Bidragsansökningar 

Inkomna bidragsansökningar 2023023 – 2023029 samtliga ansöker om bidrag för Leda 

Patrull, dessa godkänner vi. 

Ansökningarna 2023016 och 2023018 är utbetalda. 

B. Årsresultat 2023 

Resultatet från 2023 är ett överskott på 80 315,56 kr. Förslag till stämman att resultatet 

överförs till nästa år. 

C. Bidrag 35 000 kr till demokratiprojekt 

Vi tänker att vi lägger en demokratiworkshop för HUR?!  Och därefter delta på 

distriktsstämman och åka på demokratijamboreen. För att kunna ta del av sponsring av 

resan till demokratijamboree krävs deltagande på både workshop och distriktsstämma. 

13.  

A. Årshjul – Linda har gjort förslag, är det bra? Är det något vi vill ha? 

Linda uppdaterar med de datum vi i år och lägger ut på Teams. 

B. Krisberedskapsplan  

Niclas tar över punkten från Mattias.  

14. HJÖRNERED 

A. Avslut 

Vi har fått betalt för toalettvagnen, 12 000 kr, så nu är Hjörnered ett avslutat kapitel.  

15. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

16. ÖVRIGA FRÅGOR  

A. Proposition angående samverkan inom Region Halland 

Patrik och Niclas skriver en motion till ekonomistämman angående att skriva under 

överenskommelsen om regional samverkan inom Region Halland. 

17. KOMMANDE MÖTEN MM 

20 januari styrelsedag (ko-träff 18 januari)  
17 februari motionsstopp inför ekonomistämman 
21 februari 18.30 i Falkenbergs scoutstuga 

24 februari – sista dagen att skicka ut handlingar till den ekonomiska distriktsstämman  
16 mars Ekonomisk distriktsstämma    
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4 april styrelsemöte digitalt kl. 19.00  
4 maj Hallandsyxan  
30 maj styrelsemöte digitalt 19.00 

5 augusti – Sista dagen att skicka ut kallelse till stämman 

17 augusti styrelsedag  
5 september styrelsemöte digitalt 19.00  
12 september Kårordförandeträff  
14 september – Sista dagen att skicka ut handlingarna till distriktsstämman  
5 oktober Distriktsstämma  
14 november 18.00 styrelsemöte med middag i Falkenberg  
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Justering 

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Linda Wiklander 
 

Niclas Lingmén 

 

 

 

 

Justerare   

  

Matilda Svalander 
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


 Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


 Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 


3. VAL AV JUSTERARE 


 Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Matilda Svalander 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


 Föredragningslistan godkändes. 


5. TEAMS GENOMGÅNG 


Niclas visar Teams och dess funktioner. Vi vill använda distriktet 


- Alla gemensamma dokument ska ligga under Allmänt – dokumentbibliotek. Använder 


man mobilen för att kolla Teams behöver man antingen scrolla högst upp i ”inlägg” för 


att hitta en länk eller använda sig av Sharepoint-appen för att komma åt dokumenten. 


- Diskussioner ska ligga under Allmänt – Inlägg. Skapa en tråd per diskussionsämne. Alla 


styrelsemedlemmar har ett ansvar att kolla i Teams efter nya diskussioner. Vi använder 


fortfarande Messenger för att påminna om nya trådar. 


6. VOTEIT GENOMGÅNG 


Linda visar hur systemet ser ut. Vi uppmärksammar en del saker vi behöver tänka igenom 


hur vi ska göra rent tekniskt för att få röstningarna att gå rätt till. Vi beslutar att testköra 


systemet under nästa styrelsemöte. 


7. FOKUSOMRÅDEN 2024 


A. Vad ska vi fokusera på under året? 


Digitaliseringen av ekonomistämman. Hur och när är vi redo att använda detta på ett säkert 


sätt så att omröstningarna ser ut. 
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Laholms scoutkår. Hur kan vi hjälpas åt att få i gång scoutverksamhet i Laholm igen? Vi 


kontaktar Scouterna för att få hjälp i frågan.  


 


Vi informerar kårerna om att det är möjligt att överlåta sin rösträtt på Demokratijamboreen 


till en valfri person som är medlem i Scouterna. 


B. Förnya Hallandsyxan 


På ordförandeträffen diskuterades Hallandsyxans framtid, behöver formatet uppdateras? 


Åsikter som lyftes var: 


Vem/hur ska Hallandsyxan arrangeras? 


Hur ska uppgifterna se ut? 


Vad är det som ska bedömas på kontrollerna? 


Vi ser att vi behöver jobba vidare i frågan, Niclas ser till att det sätts ihop en planeringsgrupp 


som ska ta fram ett förslag innan höstens distriktsstämma. 


Vi behöver se över familjescouternas medverkan redan innan vårens Hallandsyxa. Under 


årets Hallandsyxa får de delta som spårare. 


C. Demokratijamboree på distriktsnivå? 


På ordförandeträffen diskuterades ett förslag där man träffas på lördagen och öppnar 


påverkanstorget. Under lördagen sker även diverse utbildningar och workshops. Stämman 


avslutas med omröstningar under söndagen. Vi arbetar vidare med frågan under året med 


målsättning om att lägga fram en proposition inför höstens stämma. 


8. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Regional samverkan – Nytt möte 7 februari i Göteborg/Digitalt 


Niclas och Daniel representerar distriktet. 


B. Ekonomisk distriktsstämma – Föreläsning/Workshop efter stämman? 


Vi planerar för stämma på förmiddagen och en workshop om hållbarhet utifrån Agenda 


2030-målen, med fokus på social och organisatorisk hållbarhet, på eftermiddagen. 


Kostnaden för detta är 15 000 kr + reseersättning och moms. Niclas, Linda och Patrik tar 


fram handlingarna inför stämman. Patrik har lämnat alla handlingar till revisorerna. 


C. Hallandsyxan 2024 


Vi behöver ha en inbjudan, karta med utsatta stationer, polistillstånd, meddela kommunen 


samt dela ut stationerna mellan kårerna. Niclas, Patrik, Linda skapar en runda, vi bjuder även 


in Oliver till uppgiften. 


D. Regionsläger 2024 


Det kom ut ett nytt lägerbrev i torsdags, de flesta kårerna i distriktet har tänkt sig att åka. 


Anmälan öppnar imorgon.  


Vi ska skriva ihop en proposition om gemensam transport till lägret, detta är dels positivt för 


kårerna, dels ett önskemål från lägret. Niclas begär in offerter från några olika bussbolag. Vi 


bjuder in lägerledningen för information på ekonomistämman. 


E. Distriktsläger 2025 
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a. Lägesrapport 


 Linda redogör för nuläget i planeringen. LÄKO tittar närmare på möjligheten att vara vid 


 Plönningeskolan första veckan efter midsommar 2025. Matilda skapar en flik på 


 hemsidan för distriktslägret som Linda sedan uppdaterar löpande. Styrelsen skickar med till 


 LÄKO att utgifter och bensinkostnader lämnas in för att få ekonomisk ersättning från 


 distriktet. 


F. Kebnekajse 


Niclas skickar ut en enkät om intresse och planeringsgrupp till distriktet. Det önskas även 


hjälp att få kontakt med vuxna med erfarenhet av planering av liknande arrangemang. Vi 


skickar med dem att ta kontakt med en lokal scoutkår. 


9. INKOMMEN POST OCH E-POST 


A. Mail om projektstöd för unga 


Vi lyfter detta på nästa möte 


B.  Inbjudan om avstämning 26/2 angående Velj24 


10. RAPPORTER 


A. Regional samverkan rapport från mötet i november 


Under mötet diskuterades främst det avtal som Leda Väst vill skriva med regionens distrikt 


för att distrikten ska ta på sig att vara ekonomisk garant för arrangemanget. Västbodals 


distrikt har tagit på sig att sköta det administrativa. Mötets åsikt var att distrikten inte ska 


skriva på avtalet eftersom ansvaret för utbildningar ligger under Scouternas Folkhögskola. 


 


11. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


A. Hemsidan 


Uppdateras med en flik om distriktslägret 2025 


Uppdatera vilka kårer som finns i Halland med länkar till respektive scoutkårer inklusive 


hubben. 


B. Facebook/Instagram 


Uppdatera vilka som har behörighet att lägga ut inlägg. 


C. Utbildningar 


Vi diskuterar om vi behöver en ny representant till Regionala Utbildningsgruppen, vi lägger 


upp på hemsidan och Facebook och frågar om någon är intresserad. 


D. Kår-hub 


Styrelsen för hubben jobbar på och det är flera hubbar på gång. 


E. HUR!? 


Vi har fått från kårerna att det finns ett behov av en roververksamhet i distriktet, vi stöttar 


ungdomarna i att starta i gång detta. 
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12. ATT GÖRALISTAN EKONOMI 


A. Bidragsansökningar 


Inkomna bidragsansökningar 2023023 – 2023029 samtliga ansöker om bidrag för Leda 


Patrull, dessa godkänner vi. 


Ansökningarna 2023016 och 2023018 är utbetalda. 


B. Årsresultat 2023 


Resultatet från 2023 är ett överskott på 80 315,56 kr. Förslag till stämman att resultatet 


överförs till nästa år. 


C. Bidrag 35 000 kr till demokratiprojekt 


Vi tänker att vi lägger en demokratiworkshop för HUR?!  Och därefter delta på 


distriktsstämman och åka på demokratijamboreen. För att kunna ta del av sponsring av 


resan till demokratijamboree krävs deltagande på både workshop och distriktsstämma. 


13.  


A. Årshjul – Linda har gjort förslag, är det bra? Är det något vi vill ha? 


Linda uppdaterar med de datum vi i år och lägger ut på Teams. 


B. Krisberedskapsplan  


Niclas tar över punkten från Mattias.  


14. HJÖRNERED 


A. Avslut 


Vi har fått betalt för toalettvagnen, 12 000 kr, så nu är Hjörnered ett avslutat kapitel.  


15. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  


16. ÖVRIGA FRÅGOR  


A. Proposition angående samverkan inom Region Halland 


Patrik och Niclas skriver en motion till ekonomistämman angående att skriva under 


överenskommelsen om regional samverkan inom Region Halland. 


17. KOMMANDE MÖTEN MM 


20 januari styrelsedag (ko-träff 18 januari)  
17 februari motionsstopp inför ekonomistämman 
21 februari 18.30 i Falkenbergs scoutstuga 


24 februari – sista dagen att skicka ut handlingar till den ekonomiska distriktsstämman  
16 mars Ekonomisk distriktsstämma    
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4 april styrelsemöte digitalt kl. 19.00  
4 maj Hallandsyxan  
30 maj styrelsemöte digitalt 19.00 


5 augusti – Sista dagen att skicka ut kallelse till stämman 


17 augusti styrelsedag  
5 september styrelsemöte digitalt 19.00  
12 september Kårordförandeträff  
14 september – Sista dagen att skicka ut handlingarna till distriktsstämman  
5 oktober Distriktsstämma  
14 november 18.00 styrelsemöte med middag i Falkenberg  
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Justering 


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Linda Wiklander 
 


Niclas Lingmén 


 


 


 


 


Justerare   


  


Matilda Svalander 
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